



Centre  
Culturel  
Canadien  
Paris

Canadian  
Cultural  
Centre  
Paris

Burnstick



Leela Gilday



Concert / Concert  
sākihiwē festival Paris

Digging Roots

Mardi / Tuesday 11.10

# sākihiwē festival Paris

## Burnstick/Leela Gilday/Digging Roots

**Mardi / Tuesday 11.10.2022**

**20:00**

**Le Centre culturel canadien accueille pour la première fois le duo Burnstick, la chanteuse Leela Gilday et les Digging Roots ! Venez découvrir la diversité des cultures autochtones du Canada lors du sākihiwē, un festival déjà bien implanté dans les Prairies canadiennes au Manitoba de passage à Paris. Réservez vos places !**

**Le festival sākihiwē met sur le devant de la scène des artistes et groupes de musique autochtones avec le désir de promouvoir la pluralité de leurs cultures, le respect de leurs traditions et l'importance du vivre-ensemble. Il offre un véritable tremplin pour les voix autochtones et favorise des moments de rencontre entre les communautés autour d'une même passion pour la musique.**

### **Plus d'informations :**

[www.burnstickduo.com](http://www.burnstickduo.com)  
[www.leelagilday.com](http://www.leelagilday.com)  
[www.diggingrootsmusic.com](http://www.diggingrootsmusic.com)

### **En savoir plus sur le festival :**

[www.sakihiwe.ca](http://www.sakihiwe.ca)

**Sur réservation dans la limite des places disponibles.**

**Réservation sur notre site internet [www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)**

Booking is subject to availability. Book on our website [www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)



**Centre Culturel Canadien Paris**

**Canadian Cultural Centre Paris**

The Canadian Cultural Centre welcomes the duo Burnstick, singer Leela Gilday and the Digging Roots for the first time!

Come experience the diversity of Canada's Indigenous cultures at sākihiwē, a festival already well established in the Canadian Prairies in Manitoba. Book your tickets now!

The sākihiwē festival brings Indigenous artists and music groups to the forefront with the desire to promote the plurality of their cultures, respect for their traditions and the importance of living together. It offers a real springboard for Indigenous voices and encourages moments of encounter between communities around the same passion for music.

Further information:

[www.burnstickduo.com](http://www.burnstickduo.com)  
[www.leelagilday.com](http://www.leelagilday.com)  
[www.diggingrootsmusic.com](http://www.diggingrootsmusic.com)

More about the festival:

[www.sakihiwe.ca](http://www.sakihiwe.ca)

T : +33 (0)1 44 43 21 90  
[www.canada-culture.org](http://www.canada-culture.org)

130, rue du Faubourg Saint-Honoré  
F-75008 Paris